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  CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 29 noiembrie 2017, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 32 de consilieri, absentând motivat domnul  
vicepreşedinte Mînzînă Ion, doamna consilier judeţean Turturoiu Liliana Maria 
si domnul consilier judeţean Ştefan Adrian, deci şedinţa este statutară.  
     La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia Economică, dl 
Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl  Ivaşcu Sorin, director 
executiv Direcţia Strategii Sinteze Proiecte cu Finanţare Internaţională, dra 
Tache Andreea arhitect şef, Direcţia Amenajarea Teritoriului şi Urbanism,  dna 
Roxana Stoenescu, şef Serviciu Relaţii Internaţionale Cultură  Învătământ, dna 
Rădulescu Eliza, şef Serviciu Resurse Umane, dl Ciocnitu Eduard, director 
Regia de Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş R.A., 
dna Nicolau Alina, director Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri Argeş R.A.,  
dl Sănduloiu Ion, director Serviciul Public Salvamont Argeş, dna Iagăr Elena 
manager Şcoala Populară de Arte şi Meserii Piteşti, dl Bratu Gabriel, manager 
interimar Centrul de Cultură Brătianu, dl Voicu Constantin, manager Spitalul de 
Recuperare Brădet, dna Araxy Negoşanu, manager interimar Centrul Cultural 
Judetean Arges, dl Dejanu Justin,  manager  al Muzeului Viticulturii şi 
Pomiculturii Goleşti,  dl Popescu Cornel, manager al  Muzeului Judeţean Argeş, 
dna Gheorghe Florina, manager Spitalul de Pediatrie Piteşti, dl Sachelarie 
Octavian, dl Macovei Adrian, director general Direcţia Generală de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Argeş,manager Biblioteca Judeţeană Argeş, dna 
Molfea Adriana, manager interimar Spitalul Judeţean de Urgenţă Piteşti, dna 
Ciocănău Niculina, consilier Preşedinte.  

     Înainte de citirea ordinii de zi au anunţat că nu vor  participa la vot şi se 
vor  abţine ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii, următorii consilieri judeţeni:  
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Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin la punctul  nr. 4  de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 283. 
Dl  consilier judeţean Enache Valentin Viorel  la punctul  nr.  4 de pe ordinea 
de zi – Hotărârea nr. 283.  
Dl  consilier judeţean Dumitrache Radu la punctul  nr.  6 de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 285 şi la punctul 19 de pe ordinea de zi – Hotărârea nr. 298. 
Dna   consilier judeţean Radu Cristina la punctul  nr.  10 de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 289.  
Dl  consilier judeţean Pîrvu Marius la punctul  nr. 11 de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 290. 
Dl  consilier judeţean Postelnicescu Marius Dorel la punctul  nr.  12 de pe 
ordinea de zi – Hotărârea nr. 291.  
Dl  consilier judeţean Alecsei Gheorghe la punctul  nr.  22  de pe ordinea de zi 
– Hotărârea nr. 301.  
Dl  consilier judeţean Clipici Marian  la punctul  nr.  22 de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 301.  
Dl  consilier judeţean Nicolaescu Marius Florinel  la punctul  nr.  22 de pe 
ordinea de zi – Hotărârea nr. 301.  
Dl  consilier judeţean Tică Manuel  la punctul  nr.  24 de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 301. 
 
    
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Bună ziua, este ora 15, ordinea de zi o 
cunoaşteţi, suntem statutari,  în afară de ordinea de zi, pe care am parcurs-o în 
comisii, Ministerul Dezvoltării Regionale, Administraţiei Publice şi Fondurilor 
Europene, ne solicită în regim de urgenţă modificarea unui proiect şi din acest 
motiv vă propun să votăm completarea ordinii de zi cu punctul de la Diverse 
30.2. Ne cere o reactualizare financiară, cred că este vorba de 2 bani, de 3 bani 
pentru DJ504, drumul acela interjudeţean. Trebuie sa-l băgăm astăzi pentru că 
dacă nu-l băgăm astăzi iarăşi întârziem. Deci cu acest amendament, cu o 
completare la ordinea de zi, v-o supun spre aprobare. Cine este pentru? Se 
abţine cineva? Este cineva împotrivă ? Mulţumesc. 

 

                                                 -I- 
 
Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 26 octombrie 2017. - Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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           Obiecţii? Comentarii? 
           Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se 

abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

 

-II – 

 
Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 9 noiembrie 2017. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

 
       Obiecţii? Comentarii? 
           Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se 

abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
           Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

- III –  
 
Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea eliberării licenţelor de traseu şi a caietelor de sarcini aferente, pentru 
servicii de transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale pe 

trasee județene. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus:   
 

     Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 282. 
        

-   IV - 
 

Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea acordării de sprijin financiar prin Programul „PRO Social”.   - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus:   
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     Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
 Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 2 abţineri ( domnii consilieri 
judeţeni Bulf Cornel Cătălin şi Enache Valentin Viorel ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 283. 
                    

-  V - 
 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcții al Spitalului Județean de Urgență Pitești.   - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K1,  K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 284. 
 

                                                        -  VI - 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcții al Spitalului de Recuperare Brădet.  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 1 abţinere ( domnul consilier 
judeţean Dumitrache Radu ) 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 285. 
 
                                                        -  VII - 
 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și statului de funcții al U.A.M.S. Domnești. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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Comisiile  K1, K3,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
     A dat Dumnezeu să ajungem la final şi legat de această chestiune domnul 
director interimar Iacob este prezent în sală să dea lamuriri, sperăm ca 
începând cu  luna ianuarie să funcţioneze. 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 286. 

 
                                                        -  VIII - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al U.A.M.S. Domnești.- 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 287. 
 

-  IX - 
 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Căminului pentru Persoane Vârstnice Mozăceni. - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisia K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
          Obiecţii? Comentarii? Daca nu vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 288. 
 

Fac o paranteză, am fost ieri în zona respectivă, toată lauda zonei, 
unitatea noastră arată foarte bine, există o firmă acolo care a făcut o 
sponsorizare foarte mare şi în domeniul medical şi doamnelor şi domnilor 
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colegi veţi vedea acolo paturi electronice cum nu vedeţi în unităţile publice 
chiar şi din urban. Felicitări şi toată lauda. 

 
-  X - 

 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și a statului de funcţii ale Bibliotecii Județene ,,Dinicu 

Golescu” Argeș.    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
Comisiile K1, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  

            Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere. ( doamna consilier 
judeţean Radu Cristina ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 289. 
 

 

-  XI - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de organizare 

și funcționare ale Teatrului ,,Al. Davila” Pitești. -  Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

Comisia  K1, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
      Întreb şi eu tehnicul, până acum erau proiecte distincte, Rof-ul pe o de 
parte, Organigrama şi statul pe de altă parte, de ce le-am putut băga 
împreună? Sugestia ar fi ca pe viitor dacă se poate să le băgăm pe toate să 
nu pierdem timpul. Obiecţii? Comentarii? Cine este pentru? Mulţumesc. Se 
abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat  cu o abţinere ( domnul consilier 
judeţean Pîrvu Marius ). 
S-a adoptat Hotărârea nr. 290. 
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-  XII – 

 

Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Școlii Populare de Arte și Meserii Pitești. Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Comisia  K1, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu.     
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere ( dl consilier judeţean 
Postelnicescu Marius Dorel ). 
S-a adoptat Hotărârea nr. 291. 
 

 
-  XIII - 

 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea listei elevilor și studenților beneficiari de burse sociale pentru anul 

școlar/universitar 2017– 2018.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
Comisia  K1, K3, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 292. 
 
 
                                                        -  XIV - 

 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Acordului de parteneriat dintre Județul Argeș, prin Consiliul Județean 

Argeș și Universitatea ”Constantin Brîncoveanu” Pitești în vederea organizării 

de manifestări științifice, culturale și sociale.    - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

Comisia  K1, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
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Este ca imaginea în oglindă cum am făcut şi cu Universitatea din Piteşti. 
Întrebarea mea, este în sală reprezentant de la Universitatea Brâncoveanu? 
Da. Întrebări ? Comentarii ? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 293. 
 
 
                                                        -  XV - 
 

Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A. a două 

lame de zăpadă pentru șasiu 8x4 aflate în patrimoniul județului Argeș.- Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

     Comisia  K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
          Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 294. 
 

                                                        -  XVI - 
 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea tarifelor pentru autobasculante 8x4 cu lamă pentru deszăpezire, 
practicate de Regia Autonomă Județeană de Drumuri Argeș R.A. în relația cu 

Consiliul Județean Argeș pentru iarna 2017-2018  - Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 

Comisia  K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
          Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 295. 
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                                                        -  XVII – 

 

Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea valorificării masei lemnoase pe picior din zona de siguranță a 

drumului județean DJ 703I. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
   Comisiile  K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  

        Înţeleg că, mă rog, comisia K1 a făcut un amendament şi proiectul vi-l 
supun spre aprobare cu amendament în sensul că din documentele care îi vor fi 
solicitate ofertantului câştigător, să fie eliminat certificatul ANRE de tip F. Vă 
recomand să acceptăm acest amendament că scurtam timpii ca să nu mai 
aşteptăm răspunsul de la autoritatea naţională. Cine este pentru? Mulţumesc. Se 
abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
        Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 296. 

 
 

-  XVIII - 
 

Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 

modificarea și completarea Hotararii consiliului judetean nr. 121/27.04.2017 
privind aprobarea unor tarife practicate de Regia Autonomă Judeţeană de 
Drumuri Argeş R.A.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

     Comisiile  K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Vă rog! 
 

Dl consilier Postelnicescu Marius - Referitor la acest punct aş fi dorit ca în 
spatele fiecărui tarif propus pentru cele 5 pentru mixturi asfaltice şi această 
hotărâre este pentru a aproba nişte tarife în relaţia Regiei cu consiliul judeţean, 
să fi avut şi o bază de calcul pe fiecare tarif impus, nu doar o cifră abstractă, 
din care să nu inţelegem decât că este o cifră de la 125 de lei pe tonă până la 
175 de lei pe tonă. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – La comisii a participat doamna Nicolau 
sau un reprezentant al Regiei? Aţi solicitat treaba aceasta ? 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – A fost şi doamna director, dar eu 
vreau să întreb, uite că mi-a venit ideea ieri după comisie. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Am înţeles motivul pentru care luaţi 
cuvântul, nu am niciun dubiu, am şi eu părul alb ca şi dumneavoastră, nu este 
o problemă asta. Problema este dacă interior, moral, uman şi nu politic 
dumneavoastră sunteţi convins că e bine sau nu. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Eu sunt convins pentru că mai 
compar şi eu tarifele cu altele de pe piată. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Da. Este cineva în masură să ia 
cuvântul  să ne explice? Poftiţi doamnă director! 

Dna director Nicolau Alina – Documentele pentru analizele de preţ le-am 
încărcat pe site şi le puteaţi găsi acolo, dacă sunt neclarităţi la ele, pot să dau 
explicaţii. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Este în ordine. Următoarea întrebare vă 
rog. 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Nu este nicio întrebare, voiam să 
spun că nu am găsit documentele, dar analiza de preţ este pusă. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Uitaţi colegul nostru de la PMP are 
lista scoasă. 

Dna director Nicolau Alina – Şi voiam să mai precizez că dacă staţia de asfalt 
este a consiliului judeţean, tarifele nu aveţi cu ce să le comparaţi pentru că 
automat ele sunt mult mai mici deoarece nu intră amortizarea staţiei. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Să înţelegem că sunt incomparabil mai 
mici. 

Dna director Nicolau Alina – În relaţia cu consiliul judeţean. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Evident.  

Dna director Nicolau Alina – Dar pentru vânzare se pot compara cu celelalte 
societati. 

  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Alte obiecţii? Comentarii? Dacă nu,vi-l 
supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este 
cineva împotrivă? Nu. 
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            Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
            S-a adoptat Hotărârea nr. 297. 
 
 

-  XIX - 
 

Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii consiliului judetean nr. 129/11.05.2017 

privind aprobarea proiectului cu titlul ”Creșterea eficienței energetice a 

Spitalului de Recuperare Brădet”, a Documentației de Avizare a Lucrărilor de 

Intervenție și a cheltuielilor legate de proiect. - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus:       

Comisia  K1, K5, K6 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
          Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
         Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 1 abţinere ( domnul consilier 

judeţean Dumitrache Radu ). 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 298. 

 

-  XX - 
 

Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului general cu cheltuielile realizate pentru obiectivul de 
investiții “Refacere pod pe DJ 739 (DN 73D) Bârzești – Negrești – Zgripcești – 

Beleți (DJ 702) peste râul Argeșel, km 0+145, în comuna Vulturești, județul 

Argeș”. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

          Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 299. 
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-  XXI- 
 

Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului general și a Devizului ofertă pentru obiectivul “Covor 
bituminos pe DJ 703A (DN7) – Cocu - Poiana Lacului - Cerbu, km 0+000-
7+900, com. Cotmeana, jud.Argeș”.    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 

          Comisiile K1,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 300. 
 
 

-  XXII - 
 

Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
constituirea Comisiei de negociere în vederea achiziționării unor terenuri. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

          Comisiile K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Am făcut în aşa fel încât partidele care sunt în componenţa consiliului 

judeţean să aibă reprezentanţi în această comisie ca să nu existe niciun 
dubiu. Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

    Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 4 abţineri ( domnii consilieri 
judeţeni Alecsei Gheorghe, Clipici Marian, Nicolaescu Marius Florinel, 
Tudor Mihail ) 

         S-a adoptat Hotărârea nr. 301. 
 

-  XXIII - 
 

Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
numirea temporară a unui membru în Adunarea Generală a Asociaților a S.C. 

Administrare și Exploatare a Patrimoniului și Serviciilor de Utilități Publice 

Argeș S.A.   Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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          Comisiile K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 302. 
 

-  XXIV - 

 

Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 

privind numirea a 3 (trei) membri în cadrul Consiliului de Administrație al 

Regiei de Administrare a Domeniului Public și Privat Argeș R.A. Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

          Comisiile K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 1 abţinere ( domnul consilier 
judeţean Tică Manuel ).   
S-a adoptat Hotărârea nr. 303. 
 

 
-  XXV - 

 

Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii Acordului de parteneriat între Direcţia Generală de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Argeş şi Unitatea Administrativ 
Teritorială Comuna Băbana, în vederea realizării proiectului "Complex de 3 
Locuinţe Protejate şi Centru de Zi, Comuna Băbana, Satul Lupueni, Judeţul 
Argeş”.Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  

Este vorba de Complexul de 3 Locuinţe Protejate şi Centrul de Zi din 
comuna Băbana. Raţiunea nu v-o mai spun, nu v-o reamintesc, mesajul 
Comunităţii Europene, mesajele tuturor organismelor internaţionale este de a 
descuraja şi de a descentraliza custodia copiilor, pentru a fi cât mai aproape de 
părinţi, de locaţii, pentru un viitor normal. Obiecţii? Comentarii? Vă rog. 
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Dl consilier judeţean Nae Eugen – Ar trebui să comentăm puţin pe proiect, să 
ne explice cineva cum sunt casele, ce suprafaţă au.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – În comisii aţi intrebat treaba aceasta? 

Dl consilier judeţean Nae Eugen – Am întrebat şi ni s –a răspuns că astăzi în 
plen vor răspunde. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Cine v–a răspuns treaba aceasta. 

Dl consilier judeţean Nae Eugen – Reprezentantul… 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Reprezentantul DGASPC. Doamnă, vă 
rog frumos, comentaţi şi imaginile dacă sunt, să ne lămurim. 

Dl consilier judeţean Nae Eugen – Iar eu personal am cerut proiectul. 

Dna director Gogoaşe Adela– Acesta este planul Centrului de Zi aşa cum va 
arăta el după ce  va fi reabilitat şi modernizat, spaţiile principale care vor fi 
pentru centrul de zi, o sală de primire, avem 3 săli de activităţi, un cabinet de 
consiliere pshihologică, avem un cabinet medical, grupurile sanitare , un birou 
pentru personalul administrativ şi o încăpere pentru centrala termică. Aceasta 
va fi structura Centrului de Zi. La locuinţele protejate vom avea 4 dormitoare, 
fiecare dormitor va avea 2 locuri, vor fi doar 2 persoane potrivit standardului 
de calitate pentru acest tip de serviciu social, vom avea bucătărie, un living, 
sală de mese, depozit pentru materiale, o încăpere pentru centrala termică, 
grupuri sanitare. Aş vrea să precizez că de aceste servicii sociale vor beneficia 
persoane adulte cu dizabilităţi, pentru această categorie de beneficiari există 
standarde specifice de calitate cu privire la dimensiunea spaţiilor şi tipurile de 
obiecte sanitare. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Este foarte mulţumit domnul consilier 
Nae. Vă mulţumesc mult. Poftiţi, Aveţi cuvântul domnul consilier Bulf. 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin - În comisie domnul director 
Macovei a fost cel mai slab director care s-a prezentat vreodată. N-a reuşit să 
prezinte… 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Fiţi drăguţ, veniţi la obiect, este 
doamna aici de faţă, dacă aveţi vreo întrebare. 
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Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Nu am nicio întrebare şi vă rog 
frumos la evaluare să îi daţi 4, să nu-l treceţi, să vii într-o comisie doar sa te 
uiţi la mine. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Am înţeles domnul Bulf. Alte 
întrebări? Poftiţi domnule presedinte! 

Dl consilier judeţean Nae Eugen – Doamna s-a conformat, i-am cerut 
proiectul, i-am cerut devizul, a  venit, ne-a prezentat. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Întrebare. Dacă doamna prezintă 
aici o diferenţă a standardului de calitate, pentru cei adulţi, oare şi preţul la 
900 şi ceva de euro/mp se încadrează tot în acelaşi criteriu de selecţie faţă de 
copii. 

Dna director Gogoaşe Adela – Atât pentru copii cât şi pentru adulţi există 
standarde de calitate diferite. Dacă discutăm despre persoane adulte cu 
dizabilităţi şi de copii cu dizabilităţi există standarde cu privire la dimensiunea 
spaţiilor şi toate obiectele sanitare trebuie să fie adaptate. Adaptate înseamnă 
că trebuie să aibă grupul sanitar adaptat, trebuie să fie duş adaptat, trebuie să 
fie cadă adaptată, toate aceste obiecte evident că presupun nişte preţuri mult 
mai ridicate faţă de celelalte obiecte pentru persoane normale unde costurile 
sunt mai mici. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Să ştiţi că aceste grupuri sanitare 
cu dotările pe care le spuneţi le-am văzut şi prin aeroporturi şi prin autogări, 
problema se pune că preţul este prea mare, vă spun foarte sincer am discutat şi 
în comisii cu toţi colegii din comisie. Am pus această întrebare pentru 
dumneavoastră plecând de la acest tarif mare, foarte mare faţă de tariful care 
este pe piaţa construcţiilor astăzi în România. 

Dna director Gogoaşe Adela – Cu privire la preţuri, noi am avut multe discuţii 
cu proiectantul care a executat documentaţia tehnico-economică, din 
explicaţiile dumnealui şi justificările date, a reieşit faptul că pentru partea de 
reabilitare-modernizare având în vedere că acea clădire este destul de veche a 
trebuit să fie realizată şi o expertiză tehnică, plus un raport de audit. Din 
raportul de audit, respectiv din expertiza tehnică au reiesit anumite măsuri cu 
privire la materialele care urmau să fie folosite şi cu privire la tipurile de 
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lucrări pentru consolidarea acestei clădiri, motiv pentru care preţul este puţin 
mai ridicat faţă de reabilitarea unei clădiri care nu are o vechime atât de mare. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulţumesc. Eram hotărât să nu mai dau 
cuvântul dar pentru că vă simpatizez foarte mult, vă dau cu totul  excepţional. 
Poftiţi! 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Colegii nostri au greşit când au 
calculat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog eu frumos nu intraţi într-o 
polemică 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Construcţiile nu se duc peste 500 
mii de euro. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumim pentru precizări. 

Dna director Gogoaşe Adela -  Dacă doriţi pot să revin asupra preţurilor şi 
costurile pe metrul pătrat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Doamnă s-a discutat în comisii, noi am 
făcut ultimele retuşuri. Vă mulţumesc foarte mult. Supun spre aprobare 
proiectul. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Două abţineri. Este 
cineva împotrivă? 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Pentru domnul Macovei, pentru 
prestaţia domnului Macovei. În comisia mea a fost domnul Macovei şi n-a 
prezentat nimic. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog să consemnaţi în procesul 
verbal că sunt 2 abţineri cu privire la o funcţie şi nu legat de proiectul de 
hotărâre. 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Exact. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Bravo! Am trăit să o văd şi pe asta. 
Mulţumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 2 abţineri ( domnii consilieri 
judeţeni Bulf Cornel Cătălin şi Dima Eduard Ştefan  ). 
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           S-a adoptat Hotărârea nr. 304. 
 
 

-  XXVI - 
 

Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 
privind aprobarea Documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor tehnico-
economici (faza SF şi DALI) ai proiectului "Complex de 3 Locuinţe Protejate şi 
Centru de Zi, Comuna Băbana, Satul Lupueni, Judeţul Argeș”. Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

          Comisiile K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Poftiţi! 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Un singur comentariu domnule 
Preşedinte. Orice asociere trebuie să aiba nişte proprietăţi, unul dintre ele este 
simetria. Dacă avem aceleaşi obligaţii, avem şi aceleaşi drepturi. Această 
asociere dă drepturi numai DGASPC-ului şi obligaţii jumate – jumate, 
primăria cu DGASPC-ul. Dacă se întâmplă Doamne fereşte ceva, primăria 
trebuie să plătească în solidar, acei bani primăria nu îi are, tot consiliul 
judeţean va trebui să plătească. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu e adevărat! Domnul Macovei, n-aţi 
spus dumneavoastră. 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Nu cred, dânsul este separat. Aş 
dori să se respecte acest principiu. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Multumesc. Ca principiu. Vi-l supun 
spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva 
împotrivă? Nu. 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 2 abţineri ( domnii consilieri 
judeţeni Bulf Cornel Cătălin şi Dima Eduard Ştefan  ). 

             S-a adoptat Hotărârea nr. 305. 
 

-  XXVII - 
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Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 
privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. JUD PAZĂ și 
ORDINE AG S.R.L., pe anul 2017. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

          Comisiile  K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 306. 
 

-  XXVIII - 
 

Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 
privind majorarea tarifului practicat de Serviciul Public Județean de Pază și 

Ordine Argeș, pe anul 2018. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
          Comisiile  K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
     Comisia juridică propune un amendament în sensul că se înlocuieşte ,,se 
majorează tariful” cu ,,se aprobă majorarea tarifului”. Obiecţii? Dacă nu, vi-l 
supun spre aprobare cu acest amendament.  

Cine este  pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? 
Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 307. 
 
 
 

-  XXIX - 
 

Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea derulării proiectului ”Cercetări în sprijinul dezvoltării și protejării 

patrimoniului național de material genetic de la soiurile de plante și rasele de 

animale tradiționale și a celor cu importanță economică”. Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

          Comisiile K1,  K5, K6 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
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           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 308. 
 
 

-  XXX - 
 

Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi - Diverse. Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

           
 

-  XXX - I - 
 

Trecându-se la punctul XXX - I al ordinii de zi - Informare ADI 
Molivișu – Activități derulate în perioada august 2016 - noiembrie 2017. Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

            
Aşa cum am promis vom face lunar o scurtă informare privind ADI 

Molivişu,  ne face bine, este şi echipa aici. Mai aveţi completări pentru că ştiu 
că în fiecare comisie au fost prezenţi. Dacă nu mai sunt, vi-l supun spre 
aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva 
împotrivă? 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Domnule Preşedinte, numai puţin , că 
informarea este informare, nu trebuie să o aprobăm, nu e raport. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Dacă sunteţi de acord, ne face bine, 
este un subiect de dezbatere, dacă nu eraţi de acord? 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Informarea este informare, ne-aţi 
informat despre situaţie, ok am înţeles. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – E bine? Eu cred că ne face şi mai bine 
daca îl aprobăm şi dacă îl discutăm în plen, lună de lună de câte ori este 
nevoie, atâtea probleme au fost pe care le ştim cu toţii şi vrem să nu mai fie. 
Transparenţă totală. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Treceţi în procesul verbal.  
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Obiecţii pentru că am supus la vot. E în 
ordine, desi s-a votat în unanimitate, e ca în Parlament cu Legea Florica. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Nu stiu , nu am votat, nu,  pai nu votez.  

 

 

-  XXXII- 
 
Trecându-se la punctul XXXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind actualizarea Anexei nr. 1 la Hotărârea consiliului județean nr. 

277/26.10.2017 pentru modificarea și completarea Hotărârii consiliului județean 
nr. 174/07.07.2017 privind aprobarea Proiectului cu titlul ,,Modernizare DJ 504 
lim. Jud. Teleorman –Popești – Izvoru – Recea – Cornățel – Vulpești (DN 65A), 

km 110+700-136+695, L=25,995 km, com. Popești. Izvoru, Recea, Buzoești, 

Jud. Argeș”, în etapa de evaluare tehnico-financiar. Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 

 

     Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 309. 

 
Stimaţi colegi, pentru că suntem la ,,Diverse” şi ordinea de zi am 

epuizat-o vreau să vă fac câteva informări. Mâine la ora 9.30 aici la Muzeul 
Judeţean domnul director Cornel Popescu ne invită la debutul anului centenar 
2018. Dacă puteţi participa ar fi foarte bine pentru că este colegul nostru. La 
ora 11 la Câmpulung va fi sărbătorit liceul Carol, care sunteţi în zonă şi doriţi, 
puteţi să mergeţi. 

Pe 1 decembrie fiind Ziua Naţională noi vă spunem ce avem oficial ca 
invitaţi. Începând cu ora 10 pe Crinului, după care Piaţa Vasile Milea şi se va 
finaliza în jur de ora 12, după care la ora 13.30 se va întâmpla la Mioveni şi la 
Câmpulung şi la Curtea de Argeş şi la Topoloveni şi la Mărăcineni şi în alte 
multe localităţi sunt asemenea evenimente, n-ar strica fiind în zonă sau dacă 
apreciaţi să mergeţi. Al doilea mare eveniment este legat de 5 decembrie, ştiţi 
aţi primit un sms, este Moş Nicolae organizat de noi, cu Central Cultural 
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Judeţean , începând cu ora 17 vă aşteptăm să fim împreună în Piaţa Vasile 
Milea ca să ne bucurăm împreună cu copiii pentru acest eveniment. Şi nu în 
ultimul rând sunteţi invitaţi, îmi fac datoria să vă reamintesc pe 8 decembrie 
începând cu ora 19 la  Gala 10 pentru Argeş. De asemenea, vă mulţumesc 
celor care ne-aţi trimis sugestiile dumneavoastră, au fost pertinente, sunt 
supuse spre analiză privind nominalizările. Cu aceste fiind spuse dacă cineva 
mai doreşte să intervină. Poftiţi! 

Dl consilier judeţean Nae Eugen – Când este gata sala consiliului judeţean şi 
în ce constă reabilitarea? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Cred că la sfârşitul săptămânii acesteia 
se parcurge jumătate, când este gata îmi este imposibil să vă informez, dar eu 
cred că următoarea şedinţă ordinară o vom face acolo. În ce constă refacerea 
ei? Stiu foarte bine că am aprobat sponsorizarea din partea firmei celebre ca să 
nu îi mai dau numele cu toate că sunt mandru şi îmi face plăcere să îi dau 
numele, este o sumă care crează un confort deosebit,  se are în vedere partea 
de podium care să elimine treapta aceea la care multe picioare s-au luxat, este 
vorba de locul unde vom sta noi, şi nu va mai fi careul acela, pe care eu l-am 
considerat depăşit, la care se adaugă mobilierul cu scaunele, dacă cred eu 
climatizarea şi nu ştiu dacă sunet.Nu ştiu dacă sunet. 

Dl consilier judeţean Nae Eugen – Asta voiam să vă spun de climatizare, să 
avem în vedere. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Da domnule consilier, am încercat să 
ne facem temele şi să fim cât mai eficienţi. Poftiţi! 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Domnule Preşedinte, referitor la 
ceea ce cred că este destul de important pentru UAT-uri, deşi este foarte scurt 
timp, mai este o lună pâna la finalul anului, dată pe lucruri de investiţii în 
regie proprie sau conexe, există sume necesare din partea lor de a le finaliza 
până la sfârşitul anului. Ştim că dacă banii prevăzuţi dintr-o rectificare 
bugetară fie că este locală, de la consiliul judeţean, fie că este naţională vin 
prea târziu, ei nu mai pot fi consumaţi. Se poate rezolva în două, trei 
săptămâni pentru acele UAT-uri, nu ştiu care. Mulţi primari sunt nemulţumiţi 
că nu le ajung banii să finalizeze ce au început. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule preşedinte, se pare că în jur 
de 8 decembrie vom face o şedinţă extraordinară, dar este un lucru bun şi 
plăcut şi util aş spune eu toate la timpul potrivit sunt semnale aproape certe că 
vom face şi noi după o rectificare naţională o rectificare a noastră. Deci cel 
mai probabil pe 8 decembrie vom face o şedinţă extraordinară iar unul dintre 
subiecte ca proiecte de hotărâre va fi această chestiune. Iar ca principiu să fiţi 
convinşi că vom încheia lucrările care mai au nevoie de câte ceva, nu vom 
finanţa la sfârşit de an lucrări noi, să fiţi convins. Cu cât terminăm mai multe 
cu atât mai bine pentru noi. Va fi un criteriu extrem de transparent, vom sta de 
vorbă cu fiecare primar din localitate, avem şi anumite restanţe pentru că la 
multe UAT-uri n-am putut să dăm sumele dorite de dânşii şi sunt şi anumite 
priorităţi şi toate la timpul lor. Vă mai dau o veste foarte bună. Nu e 
obligatoriu să îi cheltuim până la sfârşitul lui decembrie deoarece sumele se 
pot reporta în 2018, nu e un capăt de ţară. Să dea Dumnezeu să ne vină bani 
mai mulţi ca să ne putem bucura şi să rezolvăm mai multe lucruri în multe 
UAT-uri. O după-amiază plăcută. La mulţi ani Andrei, Andreea. 

    Şedinta s-a încheiat la ora 15.45. 
 
 
 

P R E Ş E D I N T E, 
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